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Eladó Zártkert, 35 m2, 1 400 m2 telek, Marcali
23 490 000 Ft ( ~57 124 € )

Marcaliban eladó egy felújított zártkerti házikó!

Adatlap sorszáma: #696900330

Szobák: 2

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Felújított

Külső állapot: Jó

Fűtés: Kandalló

Építés éve: 1970

Felújítás éve: 2022

Kilátás: Természetre néző

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Saját kút

Gáz: Nincs a közelben

Csatorna: Derítő

Tv: Digitális TV adás

Internet: Csak mobil internet

Parkolás: Udvarban

Bútorozottság: Bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: F

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Nyaralót keres a Balaton közelében? Esetleg a lakása mellé szeretne egy kis

hétvégi házikót, ahol kertészkedhet? Akkor ez remek választás az Ön számára! A

házikó hasznos területe 35 m2, amelyhez tartozik egy terasz is, melynek mérete

14 m2, illetve van hozzá egy erkély is. A földszinten kialakított konyha-nappali

igazán otthonos és igényes. Szintén a földszinten kapott helyet a fürdőszoba és

a mellékhelyiség. Az emeleten találhatjuk a hálószobát. Az épület szinte teljes

felújításon esett át. Új a tető, a teljes elektromos hálózat, víz és

szennyvízcsövek. A nyílászárók szigeteltek. A víz fúrt kútról érkezik, minősége

pedig kiváló. A szennyvíz elvezetése derítőbe történik. A fűtésről kandalló, és

egy hűtő-fűtő klíma gondoskodik, a melegvíz ellátást pedig villanybojler

biztosítja. A ház riasztóval és kamerával felszerelt. Az udvar kimondottan

hangulatos, egy kerti tároló, gyümölcsfák és szőlő található rajta. Amennyiben

kertészkedni szeretne, vagy veteményest ültetni, erre is adott a lehetőség, a

közel 1400 m2 es telken. Családi és baráti összejövetelekre kimondottan

alkalmas a hangulatos terasz, valamint a grillező és sütögető. A környezet

kellemesen csendes, a kilátás pedig mesés. Ha szereti a nyugalmat, a

természetet vagy esetleg újra bele kóstolna a vidéki létbe, jöjjön el és nézze

meg, garantáltan bele fog szeretni! Az ár tartalmazza a berendezés és bútorzat

nagy részét!

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Sie suchen ein Ferienhaus in der Nähe des Plattensees? Oder vielleicht wollen

Sie ein kleines Wochenendhaus neben Ihrer Wohnung, wo Sie einen Garten

haben?

Dann ist dies die perfekte Wahl für Sie! Das Ferienhaus hat eine Nutzfläche von

35 m2, darunter eine Terrasse von 14 m2 und einen Balkon. Die Wohnküche im

Erdgeschoss ist sehr gemütlich und raffiniert eingerichtet. Ebenfalls im

Erdgeschoss befinden sich ein Badezimmer und eine Toilette. Im Obergeschoss

befindet sich ein Schlafzimmer.

Das Gebäude wurde fast vollständig renoviert. Das Dach ist neu, alle Strom-,

Wasser- und Abwasserleitungen sind neu. Die Fenster sind isoliert und die

Außenwände sind ebenfalls isoliert. Das Wasser kommt aus einem gebohrten

Brunnen und ist von ausgezeichneter Qualität. Die Abwässer werden in eine

Kanalisation geleitet. Geheizt wird mit einem Kamin und einer Kühl-

/Klimaanlage, während die Warmwasserversorgung über einen Elektroboiler

erfolgt. Das Haus ist mit einer Alarmanlage und einer Kamera ausgestattet. Der

Innenhof ist sehr gemütlich, mit einem Gartenhaus, Obstbäumen und

Weinreben. Wenn Sie gärtnern oder einen Gemüsegarten anlegen möchten,

können Sie dies auf dem fast 1400 m2 großen Grundstück tun. Für Familie und

Freunde gibt es eine gemütliche Terrasse, einen Grill und einen Barbeque. Die

Umgebung ist sehr ruhig und die Aussicht ist fabelhaft. Wenn Sie die Ruhe und

die Natur lieben oder vielleicht zurück aufs Land wollen, kommen Sie und sehen

Sie es sich an, Sie werden sich garantiert verlieben! Der Preis beinhaltet den

Großteil der Ausstattung und Möbel!

Diese Immobilie ist großartig, oder? Bitte rufen Sie uns an, um weitere Details zu

erfahren und einen Termin zu vereinbaren! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an die Home Manager Agenten! Wir können

Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Darlehensangebot benötigen, wählen unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer breiten Palette von Banken das für Sie am besten

geeignete aus!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

Looking for a holiday home near Lake Balaton? Or maybe you want a small

weekend cottage next to your apartment where you can garden?

Then this is the perfect choice for you! The cottage has a useful area of 35 m2,

including a terrace of 14 m2 and a balcony. The kitchen-living room on the

ground floor is really cosy and sophisticated. Also on the ground floor there is a

bathroom and a toilet. Upstairs there is a bedroom.

The building has been almost completely renovated. The roof is new, all the

electricity, water and sewage pipes are new. The windows are insulated and the

exterior walls are also insulated. The water comes from a drilled well and is of

excellent quality. Sewage is drained to a drain. The heating is provided by a

fireplace and a refrigerator/air conditioner, while hot water is supplied by an

electric boiler. The house is equipped with alarm system and camera. The

courtyard is very cosy, with a garden shed, fruit trees and vines. If you would

like to garden or plant a vegetable garden, you can do so on the almost 1400

m2 plot. For family and friends, there is a cosy terrace, a barbecue and a

barbeque. The environment is very quiet and the views are fabulous. If you love

peace and quiet, nature or maybe you want to get back to the countryside,

come and see it, you are guaranteed to fall in love! The price includes most of

the equipment and furniture!

This property is great, right? Please call for more details and to make an

appointment! If you are looking to buy or sell, feel free to contact the Home

Manager agents! We can help you achieve your goals, anywhere in the country!

Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the most

suitable one for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


